
 

 IL Fram El innebandy 2022 

 

Styrets sammensetning: 

Leder: Ingeborg Bremset 

David Barland 

Gunhild Kise 

 

Antall medlemmer: 3 aktive 

Medlem i Norges Bandyforbund. 

2022 ble det ingen aktivitet med el innebandy. Høsten hadde vi fått tildelt halltid, men den 
ga vi bort til Handball. 

Høsten 22 flyttet våre ungdommer inn i bofelleskap på Stjørdal. 

Norges Bandyforbund ga oss tilskudd p.g.a Korona.  

Vi var da på 6 Bowling kvelder, det utlegget vi hadde fikk vi refundert. 

 

Planer for 2023 

El innebandy blir avsluttet. 

Vi startet som Idrett uten grenser og vi har planer om å fortsette med under den fanen. 

Det vil si at vi fortsetter med aktiviteter som er som passer til våre funksjonsnedsettelser. 

Og der har vi ingen grenser.  

I Lillemoen borettslag bor det mange av våre gamle medlemmer og der har vi tenkt å  

være litt aktiv. Som for eksempel arranger Bowling, turer til Håmmårsbukta.  

 

Skatval 5.februar 2023 

Ingeborg Bremset 

Leder for avd. El Innebandy 


